

Catrin Wechler

Wohin wir gehen

„Pflanze I“ is a photography from the series „Pflanzenporträts“ by Berlin artist Catrin Wechler. She showcases works from this series in the exhibition alongside her series „Wohin“.

Her works explore the transformations and cycles of life in nature and humans. She delves deeply into the metamorphosis of plants in her images, capturing remarkable transformations.

Plants, these architectural and unique structures, constantly experience new beginnings in the cycle of blooming and wilting. Wechler's works capture this dynamic and invite viewers to see the plant world from her perspective. Where do we come from and where are we going? These fundamental questions are reflected in Catrin Wechler's art, illustrating her approach to nature and its perpetual change.

catrin-wechler.de

Aug 9 — 30

Opening reception: Friday, August 9, 5 – 8 pm



Schlüterstraße 70 · 10625 Berlin [Charlottenburg]
klausmemmert-atelier.com · Wed – Fri 1 – 6 pm · Admission free/
Eintritt frei · S Savignyplatz, U Ernst-Reuter-Platz, Bus M49, X34

„Pflanze I“ ist eine Fotografie aus der Serie „Pflanzenporträts“ der Berliner Künstlerin Catrin Wechler. Werke dieser Serie zeigt sie in der Ausstellung parallel zu ihrer Serie „Wohin“. Ihre Arbeiten thematisieren die Wandlungen und den Kreislauf des Lebens in der Natur und beim Menschen. Dabei beschäftigt sie sich intensiv mit der Metamorphose der Pflanze im Bild und hält bemerkenswerte Transformationen fest.

Pflanzen, diese architektonischen und einzigartigen Gebilde, erleben im Wechsel von Blühen und Welken ständig neue Anfänge. Wechlers Arbeiten fangen diese Dynamik ein und laden ein, die pflanzliche Welt aus ihrer Perspektive zu betrachten. Woher kommen wir und wohin gehen wir? Diese grundlegenden Fragen spiegeln sich in der Kunst von Catrin Wechler wider und zeigen ihren Zugang zur Natur und ihrem beständigen Wandel.



Pflanze I, 2022, 70 x 55 cm, Photography on Alu/Dibond © Catrin Wechler